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Dr . Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Nógrád megye többet érdemel, avagy a Draskovics-csomag megszorításai érintik-e a salgótarjáni
vasútfejlesztési elképzeléseket - L" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Csillag István miniszter úrhoz . A kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 81 . számú vasúti fővonal rekonstrukciója régóta várat magára . Megdöbbentő módon Hatvan és
Salgótarján között csak 60 km/h sebességgel közlekedhetnek a vasúti szerelvények .
A pálya jelenlegi állapota nyilvánvalóan hozzájárul ahhoz is, hogy Salgótarjánt Budapesttel Intercity
közlekedés nem kapcsolja össze .
A 2002-es választási kampányban számtalan pozitív vasútfejlesztési ígéretet fogalmaztak meg MSZP-
s és SZDSZ-es politikusok .
Sajnálatos, hogy a salgótarjáni emberek eddig nem örülhettek az ígéretek teljesülésének .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Draskovics-csomag megszorításai tovább rontják-e a salgótarjáni vasútfejlesztési elképzelések
cikluson belüli megvalósulását?
2006-ig lesz-e Intercity kapcsolatvasúti pályarekonstrukció és érkeznek-e a motorvonatok?

Várom válaszát!

Salgótarján, 2004 . március 9 .
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